
Simru SİLAHTAROĞLU

Farklar cepte mi?

>2'de

Koca Çınar Fikret Otyam’ı 
saygıyla anıyoruz
Fahrettin HEPKESKİN >5’te

T                                       RSE
KÖŞE

Deniz Akkaya’ya 
CHP davası

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

Büyükşehir’den 
Belek’e dev yatırım
Büyükşehir Belediyesi, Serik’te hayata geçireceği içme suyu temin projesiyle 

Belek’te 50 yıllık su ihtiyacını karşılayacak önemli bir çalışmaya imza attı

�Büyükşehir Belediyesi ASAT Genel Müdürlüğü, Antal-
ya’nın içme suyu ihtiyacını karşılayacak projeleri tek tek 
hayata geçiriyor. Antalya Büyükşehir Belediyesi ASAT Ge-
nel Müdürlüğü tarafından ihaleye çıkartılan, Serik karada-
yı içme Suyu Temin Projesi’nin ihale süreci tamamlandı.

�Serik karadayı içme Suyu Temin Projesi’nin maliyetinin 1 
milyar 561 milyon 935 bin TL olduğunu aktaran Başkan Mu-
hittin Böcek, “19 ilçemiz 913 mahallemize eşit hizmet anlayı-
şımızla projelerimizi hayata geçiriyoruz. Belek Turizm Bölge-
si’nin 50 yıllık su ihtiyacı karşılanacak” dedi. 5’te

ihale süreci tamamlandı 50 yıllık sU ihtiyacı karşılanacak

�MiLLi emlak Değerlendirme Top-
lantısı’nda konuşan Vali şahin, 
“Devlet ve hazine arazileri üzerin-
de yapılan işgal ve kaçak yapılarla 
ilgili taviz verilmeyecek” dedi. 2’de

�Büyükşehir’iN ilçe belediyeler, si-
vil toplum kuruluşları ve hayvan-
severler ile gerçekleştirdiği ‘Sokak 
hayvanları Sorunu ve Çözüm Öne-
rileri’ toplantıları sürüyor. 2’de

�ChP Gençlik kolları, Instagram’ın 
BBTk tarafından Anayasa’ya aykırı 
bir şekilde kapatıldığını ifade ederek 
suç duyurusunda bulundu. 5’te

�Büyükşehir Bele-
diyesi kumluca yaş 
Sebze Meyve kurut-
ma Tesisi ve Paketle-
me Tesisi faaliyetleri-
ni sürdürüyor. israfı 
önlemek amaçlı ku-
rulan tesis ile çiftçi-
lerin kayıpları en aza 
indiriliyor. 6’da
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�Süper Lig 2024-2025 sezonunun ilk 
haftasında oynanacak maçlarda görev 
yapacak hakemler belli oldu. Buna göre 
yarın oynanacak olan Antalyaspor-Gözte-
pe maçını Zorbay Küçük yönetecek. 7’de

hakemler 
açıklandı

tarımsal üretime 
Büyükşehir desteği

rus 
müşteriye 
dil bilen 
pazarcı

�koNyAALTI ‘da  ku-
rulan Salı Pazarı, böl-
gede bulunan rus nü-
fusu yoğunluğundan 
dolayı ‘rus pazarı’ 
olarak anılmaya baş-
landı. 8’de

vali şahin: kaçak 
yapılara taviz yok

sahipsiz hayvanlar 
için çözüm toplantısı

türk-iş meydanlara 
inmeye hazırlanıyor

Ekonomik krizle alım gücü de 
düşüyor. TES-İŞ Başkanı Abdullah 

Kayser, son toplu sözleşmenin 
ardından maaşlarda yüzde 30’un 

üzerinde bir kayıp yaşandığını 
belirterek, “Meydanlara 

hazırlanıyoruz” dedi

�TeS-iş şube Başkanı Abdullah kay-
ser, son toplu sözleşmenin ardından 
maaşlarda yüzde 30’un üzerinde bir 
kayıp yaşandığını belirterek, “Mey-
danlara hazırlanıyoruz” dedi.

�işÇiLeriNiN vergi yükünün artması-
na ve maaşlarında yaşanan kesintile-
re dikkat çeken Abdullah kayser, “Bu 
nedenle artık çözümü meydanlarda 
arayacağız” şeklinde konuştu. 4’te

maaşlar eridi mitinG yaPacaklar

chP’den suç
duyurusu

erenkuş Plajı’nda 
su cimnastiği

�MurATPAşA Belediyesi’nce 
erenkuş Plajı’nda haftada üç 
gün düzenlenen su cimnastiği 
kursu ilgi görüyor. 8’de

dalgınlık 
pahalıya 
patladı
�NejAt Hüs-
nü Bozkurt, 
dolandırıcıla-
rın oyununa 
gelerek farklı 
bankalardan 
çektiği 269 
bin lirayı 
hesaplarına 
aktardı. 3’te
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Farklar cepte mi?
Hayırlısıyla emekli-

nin maaş farkları da 
ödendi, en düşük 

emekli aylığı 12 bin 500 TL 
oldu. Hani zamlı aylıklar, 
Temmuz’a yetişmemişti de 
Ağustos’a kalmıştı ya. Eh, 
2 bin 500 liralık farklar çe-
kildi, bu ay aylıklar da arttı 
cepte bayram! Ama sadece 
dört milyon emeklinin aylığı 
12 bin 500 lira oldu. Geri 
kalan bir milyon 799 emek-
li, kök maaş bilmecesi nede-
niyle farktan faydalanamadı. 
Nedenleri ile ilgili epey 
hesap kitap yapıldı yok kök 
maaş dendi, yok prim günü 
falan derken konu pehlivan 
tefrikasına dönmüştü. Bu 
arada, hatırlıyoruz da 2024 
yılı Emekli Yılı ilan edilmişti 
öyle değil mi?

***
Neyse emeklinin sinir 

uçlarına daha fazla do-
kunmadan konu başlığını 
değiştirelim. Ne de olsa 
bugün haftanın son iş günü. 
Az biraz yumuşak geçişler 
yapalım ve sözü dünya tıp 
biliminin iddiasına getire-
lim. Bilim insanları 60-65 
yaş aralığını artık yaşlı kabul 
etmiyor ve orta yaş olarak 
görüyormuş. Nedeni de 
ortalama insan ömrünün 
uzuyor olması imiş. Bu bir 
varsayım değil, dünya tıp 
biliminin araştırma sonucu. 
Gelecekte falan da değil, 
yaşadığımız teknoloji ça-
ğında 50’lik çıtırları, 65’lik 
delikanlıları görmüyor da 
değiliz hani. Hadi bakalım 
konunun ucu yine emekliye 
dokundu. Neden mi? Hani, 
2024 sonu itibariyle kadın-
larda 58 olan emeklilik yaşı 
60’a, erkeklerde ise 65’e 
yükseltilmesi görüşülüyordu 
ya.

***
Teknoloji çağındayız ve 

teknolojinin hızına yetiş-
mek mümkün değil. İşin 

içine tıp, estetik falan da 
girince etrafta yaşlı vücut 
olmaz elbette. Ayrıca bilim 
insanları, 65 yaşın artık yaşlı 
kabul edilmemesi gerekti-
ğini söylüyorsa. Gerekeni 
yaparsınız, yapmazsınız 
durum buymuş. Peki, ömür 
ne kadar uzamış, daha ne 
kadar uzayacakmış? Bu 
havadis pek çok deli soruyu 
da beraberinde getiriyor. 
Mesela 65 yaş nasıl ‘orta 
yaş’ oldu gibi. Eski köye 
yeni adet misali soru soruya 
gebe! Ama işin içine bilim 
girip ezber bozduruyorsa.

***
Konu uzayan ömür olunca 

meraklandım. Acaba bizim 
jenerasyon da bu kategori-
ye giriyor mu, herkesin mi 
ömrü uzuyor diye incele-
dim. İyi haber, herkesin 
ömrü öyle ya da böyle 
uzuyormuş. Kötü haber ise 
sadece kendine bakanlar bu 
uzun ömrü keyifli yaşıyor-
muş. Yani stresli yaşam 
yok (tam bize göre), kötü 
alışkanlıklar, kötü beslenme, 
hareketsizlik, obezite falan 
sıralama devam edip gidi-
yor. Yine bilim insanlarına 
göre, bir sonraki jenerasyon 
için 100’üncü doğum yılını 
kutlamak hiç de öyle olağa-
nüstü olmayacakmış. Haydi 
buyur. Peki, bu ömrün 
uzama nedenleri neymiş? 
İşte yanıtı, çağın getirdiği 
yeni tedavi yöntemleri, 
teknolojik gelişmeler, sağlık 
hizmetleri ile ilgili bilgilere 
erişimin kolaylaşması gibi 
etkenler. Bunların yanı sıra 
yaşlanmayı geciktirmek için 
yapılan çalışmalar da önem-
li gelişmeler arasındaymış. 
Zaten estetisyenler sayesin-
de günümüzde yaşlı insan 
kaldı mı? Millet zamana ve 
yer çekimine meydan okur 
olmuş, yaşlanmak kavramı 
deseniz iğdiş. Sağlıklı hafta 
sonları dileğiyle.

HAYATA GÜLÜMSE

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi Ta-
rımsal Hizmetler Dairesi Başkanlı-
ğı, öncülüğünde başlatılan ‘Antalya 
İl Geneli Sokak Hayvanları 

Sorunu ve Çözüm Önerileri’ top-
lantılarının 3’üncüsü Antal-
ya Su ve Atıksu Genel Mü-
dürlüğü (ASAT) Toplantı 
Salonu’nda gerçekleştiril-
di. Toplantıda, 2 Ağustos 
2024 tarihinde 32620 sa-
yılı Resmi Gazete ’de ya-
yımlanarak yürürlüğe gi-
ren 7527 sayılı Hayvanları 
Koruma Kanunu’nda değişik-
lik yapılmasına dair kanun kapsa-

mında, sokak hayvan-
larına yönelik hızlı ve 
etkili rehabilitasyonda 
iş birliğinin devam et-
tirilmesi ve yeni doğal 

yaşam alanlarının oluş-
turulması konuları masa-

ya yatırıldı. 
Sokak hayvanlarıyla ilgili yeni 

yasaya ilişkin değişikliklerin tartışıldığı top-
lantıda, sahipsiz hayvanlara daha iyi bir ge-
lecek ve yaşam koşulları sağlanması ortak 
hedef olarak belirlendi. Toplantıda, tüm katı-
lımcılar Antalya’da bulunan sokak hayvan-
larına yönelik çalışmaların devamlılığı ve sa-
hipsiz sokak hayvanlarını, olabilecek en hızlı 
şekilde sahiplendirmek konusunda fikir alış-
verişinde bulundu. BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ 

MİLLİ Emlak Değerlendirme Toplantısı, 
Vali Hulusi Şahin başkanlığında gerçekleşti-
rildi. Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği İl 
Müdürlüğünde düzenlenen toplantıya, Vali 
Hulusi Şahin, vali yardımcıları Yalçın Sezgin 
ve Aydın Abak, Çevre, Şehircilik ve İklim De-
ğişikliği İl Müdür Vekili Ceyhan Öğren Eciş, 
Milli Emlak Daire Başkanı Yusuf Karataş ve 
birim müdürleri katıldı.

KAMU ÇIKARININ                            
KORUNMASI ÖNCELİK

Milli Emlak alanında yapılan iş ve işlem-
lerin, Antalya’nın ekonomik kalkınması-
na katkılarının değerlendirildiği toplantıda, 

kamu mülkiyetindeki taşınmazların satışı, 
kiralanması ve takası gibi işlemlerde kamu 
çıkarının korunması, taşınmazların kamu 
bütçesine katkısı, kamu yatırımlarının plan-
lanması sürecinde taşınmazların güncel de-
ğerleri ve varlık yönetimi planları ele alındı.

Toplantıda devlet arazilerinin satışları-
nın adil, kanuna ve nizama uygun bir şe-
kilde yürütülmesi gerektiğine vurgu yapan 
Vali Hulusi Şahin, “Devlet ve hazine arazile-
ri üzerinde yapılan işgal ve kaçak yapılarla 
ilgili taviz verilmeden gereken işlemleri ya-
pacağız. Özellikle kıyı kesimindeki işgallerin 
önüne geçecek ve kamu arazisini işgal eden-
lerden geçmişe dönük işgaliye bedelini ala-

cağız. Valiliğimizin Yatırım İzleme ve Koor-
dinasyon Başkanlığı ile Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği İl Müdürlüğümüz daha yo-
ğun ve koordineli bir şekilde çalışacak. Ön-
celiğimiz kamu menfaati. Hiç kimsenin 
kamu arazisini izinsiz kullanmasına, işgal et-
mesine ve üzerine kaçak yapı kondurması-
na kesinlikle müsaade etmeyeceğiz. Bu hu-
susta vatandaşımızı mağdur etmeden kamu 
arazilerimizi işgalden koruyacağız” dedi.

Toplantıda Milli Emlak birimlerinin çalış-
malarını konu alan sunumlar yapılırken ka-
çak yapılar ve işgal edilen kamu arazileri 
için uygulanacak iş ve işlemler için operas-
yon takvimi de belirlendi. DHA

BATI Antalya iş dünyasının 
çatı kuruluşları Kumluca Tica-
ret ve Sanayi Odası (KUTSO) ve 
Kumluca Ticaret Borsası (KUT-
BO)  yönetim kurulu başkanla-
rı, Finike Belediye Başkanı Mus-
tafa Geyikçi’yi ziyaret etti.

Batı Antalya ekonomisinin 
konuşulduğu görüşmede tarım 
sektörü başta olmak üzere ya-
pılacak ortak projeler ele alındı. 
Tarıma dayalı Finike ekonomisi-
nin geçen yıl oldukça daraldığı-
nı dile getiren Başkan Mustafa 
Geyikçi, “Dünyaca ünlü Finike 
portakalımız hak ettiği karşılı-
ğı bulamadı. Artık bu konuda 
hep birlikte bu ürünün dünya 
pazarında olmasını sağlamalı-
yız. Portakalımıza katma değer 

sağlayacak çalışmalara birlikte 
imza atmalıyız” dedi.

Batı Antalya ekonomisinin 
geliştirilmesi konusunda her 
türlü iş birliğine açık oldukları-
nı belirten KUTSO Başkanı Fah-
ri Özen, bu konuda üzerlerine 
düşen her türlü çalışmada ola-
caklarını dile getirdi. 

Batı Antalya ekonomisinin 
güçlenmesinin Antalya ve ülke 
ekonomisine önemli bir katkı 
sağlayacağını söyleyen Özen, 
“Finike’nin öncülük edeceği ça-
lışmaların bölge ekonomisi için 
kıymetini biliyoruz. Mustafa 
başkanımızla birlikte önümüz-
deki günlerde bölgemiz için gü-
zel çalışmalara imza atacağız” 
dedi.  DHA

SahipSiz hayvanlar için 
çözüm toplantıSı
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin, ilçe belediyeler, Sivil Toplum 

Kuruluşları (STK) ve hayvanseverler ile gerçekleştirdiği ‘Sokak 
Hayvanları Sorunu ve Çözüm Önerileri’ toplantıları sürüyor

Başsavcı Özel göreve başladı
SERİK’E atanan Cumhuriyet Başsavcısı Mu-

hammed Kaan Özel göreve başladı.
Serik Cumhuriyet Başsavcısı Burak Erdo-

ğan’ın Adalet Bakanlığı Adli ve İdari Yargı 
2024 Yılı Ana Kararnamesi ile Kocaeli Cumhu-
riyet Savcılığına atanmasının ardından Serik 
Cumhuriyet Başsavcılığı görevine Muham-
med Kaan Özel getirildi. Son olarak İstanbul 

Cumhuriyet Savcılığı görevini yürüten Baş-
savcı Özel, Serik’e gelerek yeni görevine baş-
ladı. Başsavcı Özel, Serik Cumhuriyet Başsav-
cılığı olarak ilçede adaletin tecelli etmesi için 
ne gerekiyorsa yapacaklarını belirterek, gö-
revi süresince ‘Adalet mülkün temelidir’ ilke-
si doğrultusunda en iyi şekilde hizmet verme 
azim ve gayretinde olacaklarını söyledi. DHA

Kaçak yapılara geçit yok!
Milli Emlak Değerlendirme Toplantısı’nda konuşan Antalya Valisi Hulusi Şahin, “Devlet 

ve hazine arazileri üzerinde yapılan işgal ve kaçak yapılarla ilgili taviz verilmeden 
gereken işlemleri yapacağız. Özellikle kıyı kesimindeki işgallerin önüne geçecek ve 

kamu arazisini işgal edenlerden geçmişe dönük işgaliye bedelini alacağız” dedi

Finike ve Kumluca’dan 
ekonomide iş birliği

KEPEZ’İN muhtarları, Şafak Mahallesi’nde Orhan Gazi 
Semt Konağı’nda buluştu. Kepez Muhtarlar Derneği’nin 
düzenlediği kaynaşma gecesinde bir araya gelen muh-
tarlar, hem gönüllerince eğlenme, hem de mahalleleriyle 
ilgili istek ve talepleri doğrudan iletme fırsatı buldu. 
Antalya Muhtarlar Derneği Başkanı Süleyman Kabaağaç, 
bu tür buluşmaların birlik ve beraberliğin sağlanması açı-
sından çok önemli olduğunu vurgulayarak, sık sık bir ara-
ya geleceklerini belirtti. Antalya Büyükşehir Belediyesi 
Muhtarlar Daire Başkanı Cihangir Yılmaz ise Büyükşehir 

Belediye Başkanı Muhittin Böcek’in selamlarını ileterek, 
Kepez’in muhtarlarıyla bir arada olmaktan duyduğu 
memnuniyeti dile getirdi. Kepez Belediye Başkan Vekili 
Mesut Emrah Yıldırımlar, Başkan Mesut Kocagöz’ün 
selamlarını iletti ve Kepez’in muhtarlarının her zaman 
yan yana olduğunu belirtti. Yıldırımlar, Kepez’in yaklaşık 
700 bin nüfusuyla Türkiye’nin 56 ilinden daha büyük 
olduğunu vurgulayarak, “Kepezimizi çok seviyoruz ve 
Kepez için çok çalışacağız. En güzel hizmetleri sunacağız” 
dedi. DHA

Kepez’in muhtarları Şafak’ta buluştu
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KEPEZ’DE Düdenbaşı Mahallesi Toptancı Hali Caddesi üzerinde otomobiliyle 
cadde üzerinde seyir halinde bulunan adı öğrenilemeyen 16 yaşındaki ehliyetsiz 
sürücü, direksiyon hakimiyetini kaybetti. Araç önce refüje, ardından yol kena-
rındaki ağaca çarptı. Hurdaya dönen otomobilden kendi imkanlarıyla çıkan 
ehliyetsiz sürücünün sağlık durumunun iyi olduğu öğrenildi. Otomobilin çekici 
yardımıyla çekilmesinin ardından yol trafiğe açıldı. DHA

Ehliyetsiz sürücü ağaca çarptı! 

ANTALYA Şoförler ve Otomo-
bilciler Odası’na ait çekicide 
şoför olarak çalışan Mert En-
gin (26), aküsü biten taksiyi 

çekeceği sırada tartıştığı kardeşlerden 
B.D. (21) tarafından başına çekiçle vu-
rulup, tabancayla ateş edilerek öldü-
rüldü. Polis, B.D.’nin kardeşi D.D.’yi (17) 
gözaltına alırken, kaçan ağabeyini ya-
kalamak için çalışma başlattı.

Olay, saat 04.00 sıralarında Kepez il-
çesi Kuzeyyaka Mahallesi 2531 So-
kak’ta meydana geldi. Antalya Şoför-
ler ve Otomobilciler Odası’na ait 07 
ASC 757 plakalı çekicide şoför olarak 
çalışan Mert Engin, aküsü biten taksi-
nin adı açıklanmayan şoförünün odayı 
arayıp, çekici istemesi üzerine adrese 
gitti. Engin, aracı çekeceği sırada olay 

yerine kiraladıkları 06 EHF 135 plaka-
lı otomobilde bulunan D.D. ve B.D. adlı 

kardeşler geldi. Ses ve gürültü çıkardı-
ğı iddiasıyla Engin ve kardeşler arasın-
da tartışma çıktı.

Tartışmanın yatışmasının ardından 
Mert Engin, taksiyi çekiciye yükleme-
ye başladı. Bu sırada çekicinin lasti-
ğinin patinaj yapması üzerine Engin 
ile kardeşler arasında yeniden tartış-
ma çıktı. Taksisi çekilen şoför tarafla-
rı ayırmaya çalışırken, kardeşlerden 
B.D., eline geçirdiği çekiçle Engin’in ba-
şına vurmaya başladı. Hızını alama-
yan B.D., yanında taşıdığı tabancayla 2 
el havaya, 1 el de Engin’in başına ateş 
etti. B.D. kiralık otomobille kaçarken 
olay yerindeki D.D. gelen ekipler tara-
fından gözaltına alındı. Kısa sürede ge-
len sağlık ekibi, Mert Engin’in hayatını 
kaybettiğini belirledi.

Mert Engin’in cansız bedeni olay yeri 
ve savcılık incelemesinin ardından 
otopsi yapılmak üzere Antalya Adli Tıp 
Kurumu morguna kaldırıldı. Antalya 
Emniyeti Asayiş Şube Müdürlüğü’ne 
bağlı Cinayet Büro Amirliği ekipleri 
D.D.’yi emniyete götürürken, çok sayı-
da suç kaydı olduğu belirlenen B.D.’yi 
yakalamak için çalışma başlattı. Cina-
yet Büro Amirliği ekipleri, B.D.’nin ki-
ralık otomobili babasının Kepez ilçesi 
Aydoğmuş Mahallesi’nde bulunan evi-
nin önüne terk ettiğini belirledi. Ekip-
ler, B.D.’nin babasının evinde yaptık-
ları aramada, kiralık araca ait anahtar, 
B.D.’ye ait cep telefonu ve suç aleti ta-
bancayı ele geçirdi. Mert Engin’in ni-
şanlı olduğu, 2 ay sonra evlenmeye ha-
zırlandığı öğrenildi. dHa

MANAVGAT’TA 3 tekerli arabası ile hur-
da toplayan 50 yaşındaki Kemal Demir’in 
İzmit’te yaşayan ailesinin yanından 1991 
yılında ayrıldığı ve 33 yıldır kendisinden 
haber alınamadığı öğrenildi. Jandarmanın 
Dedektifleri JASAT ekipleri tarafından bu-
lunan Kemal Demir hakkında gaiplik kara-
rı alındığı belirlendi.

Çeşitli suçlardan aranması bulunan ki-
şilerin yakalanmasına yönelik çalışma-
lar yapan Manavgat İlçe Jandarma Komu-
tanlığı Jandarmanın Dedektifleri JASAT 
ekipleri, kum mevkiindeki Manavgat Sta-
dı çevresinde devriye görevi yaptığı sıra-
da 3 tekerlekli araba ile hurdacılık yapan 
bir şahsı şüphe üzerine durdurarak kimlik 
sorgulaması yaptı. Üzerinde kimlik bulun-
mayan şahsın beyanı doğrultusunda ya-
pılan detaylı incelemede adının Kemal De-
mir olduğu belirlendi.

Demir’in ailesi tarafından 33 yıldır aran-
dığı, 2013 yılında anne-babasının ölme-
si ve kardeşlerinin veraset ilamı çıkar-
tabilmeleri için Yalova’da Sulh Hukuk 
Mahkemesine gaiplik davası açtığı, mah-
kemenin de yetkisizlik kararı vererek 
dosyayı son kez ikamet ettiği Alanya’ya 
gönderdiği ve Alanya Sulh Hukuk Mahke-
mesinin ise 28 Temmuz 2018 tarihinde ga-
iplik kararı verdiği belirlendi.

JASAT ekipleri tarafından Merkez Jan-
darma Karakoluna getirilen Kemal Demir, 
hakkında yapılan işlemlerin ardından ai-
lesinin yanına dönmeyeceğini, yaşamını 
Manavgat’ta sürdüreceğini belirtmesi üze-
rine kum mevkiindeki hurda aracının ya-
nına geri götürüldü.  İHA

DÖŞEMEALTI’DA Çubukbeli mevkiin-
de çimento yüklü TIR’ın devrilmesi so-
nucu karayolu trafiğe kapandı.

Kaza saat 10.00 sıralarında Döşeme-
altı ilçesi Çubukbeli mevkiinde meyda-
na geldi. Burdur istikametinden Antal-
ya’ya seyir halinde olan sürücüsünün 
kimliği öğrenilemeyen 15 PY 971 pla-
kalı çimento yüklü TIR, bilinmeyen ne-
denle devrildi. TIR’ın dorsesi karayo-
lunu trafiğe kapatırken onlarca torba 

çimento yola saçıldı. İhbar üzerine olay 
yerine jandarma ve sağlık ekipleri sevk 
edildi. Kazayı yara almadan atlatan 
TIR sürücüsü sağlık ekipleri tarafından 
kontrol amaçlı tedavi edilirken jandar-
ma karayolu üzerinde güvenlik önlem-
leri aldı.

Kaza nedeniyle Burdur- Antalya kara-
yolunun Çubukbeli mevkii trafiğe kapa-
nırken metrelerce uzunlukta araç kuy-
ruğu oluştu. dHa

ALANYA’DA emekli Nejat Hüsnü 
Bozkurt (70), cep telefonundan ken-
disini arayan sözde polisin, “6 aydır 
gizli operasyon içerisindeyiz, senden 
yardım istiyoruz” yalanına inandı. 
Farklı bankalardan çektiği kredilerle 
bir araya getirdiği 269 bin lirayı veri-
len hesaba aktaran Bozkurt, dolandı-
rıldığını anlayınca şikayetçi oldu.

Kamu hastanesinin muhasebe biri-
minden emekli Nejat Hüsnü Bozkurt, 
Konaklı Mahallesi’nde yalnız yaşa-
dığı ikametinde 18 Temmuz’da saat 
12.00 sıralarında cep telefonundan 
arandı. Telefonda kendisini polis ola-
rak tanıtan kişi, Bozkurt’a kimliğinin 
kullanılıp banka hesabından para çe-
kildiğini ve durumu çözmek için ope-
rasyon düzenleyeceklerini söyledi. 
Bozkurt’tan kredi çekmesini ve para-
yı belirttiği hesaplara göndermesini 
isteyen dolandırıcının güvenlik güç-
leri adına konuştuğunu söyleyip, bir 
operasyon yönettiğini iddia etmesi 
üzerine Bozkurt, bankalardan 3 kre-
di çekip bir araya getirdiği paranın 
269 bin lirasını banka hesabına gön-
derdi. Bir süre sonra dolandırıldığını 
anlayan Bozkurt, Alanya Jandarma 
Komutanlığı’na gidip şikayetçi oldu. 
Jandarma, Bozkurt’un ifadesini aldı 
ve olayla ilgili soruşturma başlattı. 
Bozkurt, dolandırıcıların yönlendir-
meleriyle yaptığı tüm para transfer-

lerinin dekontlarını bankalardan alıp 
jandarmaya teslim etti. Jandarma da 
bu bilgileri savcılığa iletti.

Yaşadıklarını Demirören Haber 
Ajansı’na (DHA) anlatan Nejat Hüs-
nü Bozkurt, “Telefonum çaldı, beni 
arayan kişi devletin güvenlik gücü 
olduğunu söyledi. 6 aydır gizli ope-
rasyon içerisinde olduklarını ve ben-
den yardım istediklerini belirtti. Dev-
letimize yardımcı olmak maksadıyla 
ne yapabileceğimi sordum. Kendi-
si, devletin güvenlik gücü olduğunu 
ve gizli operasyon içerisinde olduk-
larını iddia etti. Bu şekilde beni kan-

dırdı. Emekli maaşımı aldığım ban-
kadan 100 bin lira kredi çektim ve 
diğer bankadaki hesabıma aktar-
dım. Oradan, verdiği IBAN numara-
sına parayı transfer ettim. Daha son-
ra başka bir bankadaki hesaplarımı 
aktif hale getirerek 140 bin ve 53 bin 
lira daha kredi çektim. Toplamda 269 
bin lirayı dolandırıcının verdiği IBAN 
numarasına aktardım. Dolandırıldı-
ğımı anladığımda jandarmaya koş-
tum, ifademi verdim ve dekontları 
teslim ettim. 70 yaşında bir insanım 
ve sadece emekli maaşımla geçiniyo-
rum” dedi. dHa

TrafikTe dehşeT: 
ÇekiÇle öldürdü

Antalya Şoförler ve Otomobilciler Odası’na ait çekicide şoför olarak çalışan Mert Engin, aküsü biten 
taksiyi çekerken tartıştığı kişinin başına çekiçle vurup tabancayla ateş etmesi sonucu hayatını kaybetti

MANAVGAT’TA bir işyerinin depo-
sunda çıkan yangına ilk müdahaleyi 
vatandaşlar hortumlarla yaparken 
depoda bulunan ev eşyaları büyük 
ölçüde zarar gördü.   

Olay, Antalya’nın Manavgat ilçesi 
Dikmen Mahallesi Nardibi Kümeev-
ler mevkiinde bulunan bir işyerinde 
meydana geldi. İşletmenin depo 
olarak kullanılan bölümünde çıkan 
yangın korku dolu anların yaşanması-
na neden oldu. Depodan dumanların 
çıktığını gören vatandaşlar 112 Acil 
Çağrı Merkezi’ni arayarak durumu 
bildirdi. İhbar üzerine olay yerine 
çok sayıda itfaiye ve jandarma ekibi 
sevk edilirken, vatandaşlar yangının 
çıktığı yere hortumla su sıkarken 
yanan kanepe ve yatağı dışarı atarak 
yangının büyümesini önlediler. Olay 
yerine gelen ekipler vatandaşlar tara-
fından söndürülen yangın bölgesinde 
soğutma çalışması yaparken depoda 
bulunan beyaz eşya ve elektrikli 
aletler başta olmak üzere eşyala-
rın yangından büyük ölçüde zarar 
gördüğü belirlendi. İtfaiye ekipleri 
tarafından yapılan ilk incelemede 
yangının elektrik kaynaklı olabileceği 
üzerinde duruluyor. İHA 

Manavgat’ta 
depo yangını

ÇİMEnto yüklü tIR dEvRİldİ

dolandırıcıların 
oyununa geldi!
Alanya’da emekli Nejat Hüsnü Bozkurt, telefonda kendisini 
polis olarak tanıtan dolandırıcıların oyununa gelerek farklı 

bankalardan çektiği 269 bin lirayı hesaplarına aktardı

33 yıldır kayıptı 
Antalya’da çıktı!
Manavgat’ta JASAT ekiplerinin 

devriye görevi sırasında 
kimlik kontrolü yaptığı hurda 

toplayan Kemal Demir’in, 
33 yıldır kendisinden haber 
alınamadığı için hakkında 

gaiplik kararı alındığı belirlendi

İlk müdahale sağlıkçıdan oldu
MANAVGAT’TA kaldırıma çar-

parak sürüklenen motosiklette 
bulunan 2 kişi yaralandı. Yaralıla-
ra ilk müdahaleyi o sırada moto-
sikleti ile yoldan geçen bir sağlık 
çalışanı yaptı. Titreyengöl Cad-
desi istikametine seyir halindeki 
Umut Emre A.’nın kullandığı 56 

ABB 927 plakalı motosiklet, sürü-
cüsünün direksiyon hakimiyetini 
kaybetmesiyle kaldırıma çarptık-
tan sonra yolda sürüklendi. Ka-
zada motosikletle birlikte yolda 
sürüklenen motosiklet sürücüsü 
Umut Emre A. ile yolcu olarak bu-
lunan Kenan M. yaralandı.  İHA
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Yayman: Milletimiz 
kapatılmasını istiyor

TBMM Dijital Mecralar Komisyonu 
Başkanı Hüseyin Yayman, “TikTok me-
selesi, Türkiye için bir ulusal güvenlik 
meselesidir. Yapılan paylaşımlar o ka-
dar tuhaf, o kadar gerçeklikten kopuk 
ki bunları onaylamak mümkün değil. 
Kapatılması, erişim engelinin getiril-
mesi noktasında komisyon olarak bir 
tavrımız yoktur. Milletimiz, TikTok’un 
kapatılmasını istiyor” dedi. 

Buzluktaki ceset 
boğularak ölmüş

İZMİR’İN Karşıyaka ilçesindeki 
balıkçı barınağındaki bir teknenin 
buzluğunda cesedi bulunan Hilmiye 
Tuğba Esgin’in (26) ilk incelemeye 
göre; boğularak öldürüldüğü belir-
lendi. Esgin’in kesin ölüm nedeninin 
tespiti için ayrıntılı otopsi sonucu 
beklendiği öğrenildi. Gözaltına alınan 
tekne sahibi Şenol A., eşi Belgin A. ve 
bir çalışanının polisteki işlemlerinin 
sürdüğü bildirildi. 

Aysima Altınok 
toprağa verildi

TÜRKİYE’NİN ilk kadın beyin cerra-
hı Aysima Altınok 95 yaşında hayatını 
kaybetmişti. Altınok’un cenazesi 
Zincirlikuyu Camii’nde kılınan cenaze 
namazının ardından Zincirlikuyu 
Mezarlığı’nda toprağa verildi. Birçok 
yurt dışı yayını da bulunan Altınok, 
Türkiye ve dünyanın önde gelen 
nöroşirürji ve cerrahi dernekleri ve 
çeşitli STK’larda da önemli görevlerde 
bulundu. 

Edirne’de endişe 
yaratan ölümler

EDİRNE’NİN Keşan ilçesine bağlı 
Danişment köyündeki derede yaşa-
nan balık ölümleri, endişe yarattı. 
Derede, kıyıya yüzlerce balık ölüsü 
vurdu. Bölgedekiler, durumu jandar-
ma ve Keşan İlçe Tarım ve Orman 
Müdürlüğü’ne bildirdi. Balıkların 
ölüm nedeninin balıklardan ve 
dereden alınacak numunelerin ince-
lenmesinin ardından belirleneceği 
kaydedildi.

İzmir’de yapıların 
yüzde 40’ı kaçak

İNŞAAT Mühendisleri Odası İz-

mir Şubesi Başkanı Eylem Ulutaş 

Ayatar, İzmir’de 1 milyona yakın 

yapı stoku olduğunu, gecekon-

du, kaçak ve ruhsatsız yapıların 

bu yapıların yüzde 40’ını oluştur-

duğunu belirtti. Ayatar, “Sadece 

kaçak, gecekondu, imar affıyla 

kayıt altına alınan yapılar değil, 

ruhsatlı yapıların büyük bir 

bölümünde de sorun var” dedi.

Çukurova’nın 
açılışı yapılacak

ULAŞTIRMA ve Altyapı Bakanı 

Abdulkadir Uraloğlu, Türkiye’nin 

gökyüzüne açılan 58’inci kapısı 

olan Çukurova Uluslararası Hava-

limanı’nı 10 Ağustos Cumartesi 

günü saat 15.00’te Cumhurbaşkanı 

Recep Tayyip Erdoğan’ın katılımıy-

la hizmete açacaklarını duyurdu. 

Uraloğlu, “Çukurova bölgesinin 

yöresel kültürünü de yansıtan ve 

bölgeye yakışan muhteşem bir 

eser oldu” dedi. 

Bebeğe anjiyo 
literatüre geçti

ANKARA’DA 7 aylık olarak 

doğan 980 gram ağırlığındaki Işık I. 

isimli erkek bebeğe, ana damarında 

tıkanıklık nedeniyle anjiyo yapıldı. 

Işık bebek, düşük ağırlığına rağmen 

kasıktaki toplardamar yoluyla 

onarım yapılan ilk bebek olarak 

Türkiye’deki tıp literatürüne geçti. 

Yenidoğan Bölümü›nden Doç. Dr. 

Seda Aydoğan, “Şu anda sağlıklı bir 

hayat onu bekliyor” dedi.

DHA-İHA

Eski manken Deniz 
Akkaya, son yıllar-
da sosyal medyada 

yoğun mesai harcıyor. 
Binlerce takipçisi var.  
Magazin dünyasından 
ekonomiye, çocuk 
eğitiminden medya 
alemine kadar birçok 
konuya giriyor paylaşım-
larında. Kendi kızıyla 
olan diyaloglarına, 
konuşmalarına da yer 
veriyor bazen. Takipçi-
leri de yorum yapıyor. 
Kızıyla olan kavgasının 
ses kayıtları geçenlerde 
internete düştü. Oda TV haber yaptı. CHP Antalya 
Disiplin Kurulu Başkanı Hüseyin Eroğlu da, Deniz 
Akkaya’nın kızına söylediği lafları hatırlatıp altına 
da “sözde anne” diye yorum yapmış. 

‘MAKAMINDA MAGAZİN KOVALIYOR’

Vay sen misin, ‘sözde anne’ diyen! Deniz 
Akkaya açmış ağzını, yummuş gözünü. Ne haka-
retler, ne küfürler… Aman tanrım! Hakaretlerin en 
hafifini alıntılamaya çalışıyorum ama ne mümkün! 
Yine de deneyeyim: “Magazin gülü”, “Utanılacak 
bir karaktersin sen, CHP’nin yüz karası”, “Koltuk 
sevdalısı yüzsüz”, “Musallat filmindeki dabbe”, 
“Demans hastası bir deli”, “Oksijen israfı”, “Kepa-
ze CHP’li”… Bunlar en hafifleri yani. ‘Bunlar en 

hafifleri’ diyorum, gerisini siz 
düşünün artık. Daha neler 
neler var. Disiplin kurulu 
başkanlığını maaşlı bir görev 
sanmış, bir de oradan sallamış 
Hüseyin Eroğlu’na. “Muratpa-
şa ilçe başkanı olmak istemiş 
yapmamışlar, üzülmesin 
diye disiplin kurulu başkanı 
yapmışlar, bu adam bir güzel 
maaşını alıp makam koltuğun-
da magazin kovalıyor” diye 
yazmış mesela. 

‘AÇIK ARTIRMADA PEY BİLE 
VERMEDİM’

Hüseyin Eroğlu, eski man-
ken Akkaya hakkında suç duyurusunda bulundu. 
Şikayet dilekçesinde, eski bir eğitimci olan Eroğ-
lu’nun, “Kızının özel hayatını yerle bir eden Akka-
ya’yı eleştirdiği, lakin herhangi bir eleştiriyi kaldıra-
mayan Akkaya’nın, medeni cevaplar vermek yerine 
hakarete ettiği” yazıyor.  Akkaya’nın tek amacının 
hakaret etmek, iftira atmak olduğunu anlayınca 
cevap vermediğini söyleyen Eroğlu, “Sosyal medya-
da ünlü olmanın gücünü kullanarak adımı lekele-
meye çalıştı. Sanki siyasi konumumu kullanarak bir 
ihaleye katılmış ve fesat karıştırarak ihale almış gibi 
bir imaj çizmeye çalıştı. Hayatım boyunca bırakın 
ihaleye katılmayı, herhangi bir açık artırmada pey 
bile sürmedim” diyor. Bu dava çok medyatik olur. 
Şimdiden söyleyelim.

DENiz AKKAYA’YA CHP DAVASı

Finike’de güzel dostlarımız, 
arkadaşlarımız var. Ayrı bir 
severiz oraları. Bunlardan 

biri de Önder Akülkü’dür. 
Emekli tarih öğretmenidir. 
Kendisi gibi emekli öğretmen 
olan eşiyle birlikte Herodot 
House diye bir konaklama 
tesisi işletir. Tahtasını 
kendisinin kestiği, çivisini 
kendisinin çaktığı, envai çeşit 
meyve ağaçlarının arasında, 
bungalovlardan oluşan bir 
yerdir burası. Evlerinde vahşice 
katledilen çevreci çift Ali Ulvi 
ve Aysin Büyüknohutçu’dan 
yadigar Toroslar ve Akdeniz 
Kıyıları Çevre Koruma 
Derneği’ni (TORAÇDER) 
geçtiğimiz günlerde yeniden 
canlandırdılar.

İşte bu Önder Akülkü, 
Finikeli çocuklar ücretsiz kano 
sporu yapsın diye duyanlara, 
duymayanlara bir çağrı yaptı. 
“Biraz kano bulduk” dedi, 
“6 adet. 6 tane de Eğirdir 
Belediyesi gönderecek. Ama 
kürekleri ve can yelekleri yok. 
Bu konuda destek olacak 
hayırseverlere ihtiyaç var”. Çok 
değil, 20 kürek, 20 can yeleği 
istiyordu Finikeli çocuklar. Bir 
başka güzel insan, Antalya 
Denizcileşme Platformu Başkanı 
İzzet Ünlü hem duydu, hem 
de duyurdu bu çağrıyı. “Deniz 
ve gönül dostlarımız, Finikeli 
çocuklara kürek ve can yeleği 
lazım. Haydi” dedi. İstanbul’dan 
bir armatör dakikasında 
gönderdi malzemeleri. 
Antalya’da bu kadar isim 
dururken İstanbul’dan destek 
gelmesi insanı biraz buruyor 
tabii. Fakat Finikeli çocukların 
sevinci her şeyden önemli  
Emeği geçen herkese alkış...

FiNiKEli 
çOCUKlArA 

CAN
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Sosyal medya üzerinden yapılan bir açıklama 
önüme düşünce daha doğrusu son günlerde 
moda olan ‘@öneçıkar’ komutuyla önüme 

gelince merakım kabardı. Evrim Alkan’ın yaptığı 
bir açıklama. Kim bu Evrim Alkan? Açıklamanın 
herhangi bir yerinde kim olduğu yazmıyordu. 11 
Ağustos Pazar günü yapılacak CHP Muratpaşa 
Gençlik Kolları Kongresi’nde başkan adayı. Bunu 
biliyoruz ama sosyal medyada görücüye çıkı-
yorsun ve binlerce kişi haberdar değil. “Altına 
yazsaydı bari” diye tanıdıklara not gönderdim. 
Altından neler neler çıktı.

MURATPAŞA’YA İKİ ADAY
Bunlar iki aday. Biri söylediğim gibi Evrim 

Alkan, diğeri de Salih Can Akbaş. Bir ara mev-
cut ilçe başkanı Hakan Genbeş de tekrar aday 
olmaya niyetlendi ama sonradan Akbaş lehine 
çekildiğini duyurdu. Salih Can Akbaş da bir 
video paylaşmış önceki gün. “CHP’nin ilkelerine, 
kültürüne, temel yapısına ve değerlerine aykırı” 
dediği bir durumu aktarıyor. Diyor ki, “Bayrağını 
astığım, sokaklarında dolaştığım, apartman-
larına çıkarak broşürünü dağıttığım mahalle 

temsilcileri, üye arkadaşlarımızı arayarak diğer 
aday için taraf olmuşlar, oy istemişler. Kıymetli 
büyüklerim, bir genci diğerinden ayırt ederek bu 
partiye en büyük kötülüğü yaparsınız”. Suçlanan 
mahalle temsilcileri, gönderme yapılan isimler 
ayağa kalkmış tabii. 

‘BUNU SİNDİRMEK LAZIM’
Evrim Alkan’ın en başta bahsettiğim açık-

lamasının nedeni bu sözler. Şöyle yanıt veri-
yor Akbaş’a: “Biz bu yola kolektif bir iradenin 
kararıyla çıktık. Siyaset tek başına yapılan, başına 
buyruk bir kavram değildir. Bize inananların 
bizim için oy istemesi, demokratik bir partinin, 
parti içi demokrasinin en doğal sonucudur. Bunu 
sindirmek lazım. CHP’de buyruk işlemez. Aday-
lar kendini anlatır, yapacaklarını söyler, kararı 
üyeye, delegeye bırakır. Sizleri destekleyenlerin 
sizler için oy istemesi ne kadar doğal, ne kadar 
parti içi demokrasi geleneğine uygun ise biz 
buna ne kadar saygı gösterip tek bir cümle dahi 
etmiyorsak bizim de beklentimiz aynı demokrat 
tavrın başkaları tarafından gösterilmesidir”. CHP 
gençlik kollarındaki hal ve gidiş böyle.

EVriM AlKAN NErEYE ADAY?

EKONOMİK kriz her geçen gün 
vatandaşın belini büküyor. TES-
İŞ Şube Başkanı Abdullah Kay-
ser, son toplu sözleşmenin ardın-

dan maaşlarda yüzde 30’un üzerinde 
bir kayıp yaşandığını belirterek, “Mey-
danlara hazırlanıyoruz” dedi. Kayser, 
Türk-İş, 9 Mayıs 2023’te yılında imzala-
nan toplu sözleşmenin ardından dolar 
bazında maaşların yaklaşık yüzde 30 
değer kaybettiğini belirterek, “15 ayda 
gibi kısa sürede maaşlar, bin 150 dolar 
seviyesinden 600 ila 700 dolar arasına 
kadar düştü” dedi.

15 AYDA KAYIP YÜZDE 30 
YAKLAŞTI

İşçilerinin vergi yükünün artması-
na ve maaşlarında yaşanan kesintilere 
dikkat çeken Türkiye Enerji, Su ve Gaz 
İşçileri Sendikası (TES-İŞ) Antalya Şube 
Başkanı Abdullah Kayser, çalışanla-
rın maaşlarında son 15 ayda dramatik 
bir düşüş olduğunu ifade etti. Kay-
ser, Türk-İş’in 9 Mayıs 2023’te im-
zaladığı toplu sözleşmeye işaret 
ederek, “Sözleşme imzalandığı 
zaman 22 bin lira olan maaşlar 
dolar bazında yaklaşık bin 150 
dolar yaparken şu anda 600 ila 
700 dolara kadar gerilemiş du-
rumda. 1 yıl 3 ay gibi kısa sürede 
maaşlarda yüzde 30’dan faz-
la bir kayıp meyda-
na geldi. Çalışan 
ücretlerinin 
de bir değeri 

kalmadı” dedi.

İŞVERENE VAR 
ÇALIŞANA YOK

Başkan Kayser aynı 
zamanda vergide ada-
letsizlik olduğunu ifa-
de ederek, “Kamu ya da 

özel sektör fark etmiyor. 
Vergi yükü çalı-

şanların sır-
tına bin-

miş 
du-

rumdayken aynı yükü işverenler-
de göremiyoruz. AK Parti döneminde 
yapılan düzenlemeyle çalışanların sır-
tındaki vergi yükünün ‘Yüzde 20’den 
15’e düşürüldü’ ifade edilse de yara-
tılan sistemde biz, ücretlerimizin yüz-
de 5’ini mart ayında yüzde 7’sini de 
temmuz ayında kaybediyoruz. Yapılan 
zammın yüzde 12’sini hemen geri alı-
nıyor. Yine Ak Parti iktidarı dönemin-
de işverenlere 12 kere vergi affı getiril-
di ve bunlarda takside bölünerek çok 
kolaylık sağlandı. Çalışanlara böyle bir 
uygulama olmadı” ifadelerini kullandı.

“Biz ocak ayında aldığımız maaşı 
aralık ayında da almak istiyoruz” di-
yen Kayser,  yıl ortasında gelmeden ça-
lışan ücretlerinde ciddi kesintiler ol-
duğunu ifade ederek, “Biz yıllardır 
vergideki adaletsizliğe dikkat çekiyo-
ruz ve bunun için düzenleme talep edi-
yoruz. Yakın zamanda TBMM’de ver-
giyle ilgili düzenleme yapıldı ama 
çalışanlarla ilgili hiçbir madde yok. Bu 
nedenle bizlerde, TÜRK-İŞ Konfederas-
yonu olarak meydanlara hazırlanıyo-
ruz. Ülke genelinde mitinglerimiz ola-
cak” şeklinde konuştu.

Türk-İş meydanlara 
İnmeye hazırlanıyor

Ekonomik krizle beraber alım gücü her geçen gün daha da düşüyor. TES-İŞ Şube 
Başkanı Abdullah Kayser, son toplu sözleşmenin ardından maaşlarda yüzde 30’un 

üzerinde bir kayıp yaşandığını belirterek, “Meydanlara hazırlanıyoruz” dedi
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Dünyadan 
kısa kısa

Japonya’da 
deprem oldu

JAPONYA Meteoroloji Ajansı, 
Miyazaki kenti açıklarında meydana 
gelen 7,1 büyüklüğündeki depremin 
ardından tsunami uyarısı yaptı. Açık-
lamada, “Tsunami uyarısı yapılmıştır. 
Lütfen uyarı kaldırılana kadar denize 
girmeyin veya kıyıya yaklaşmayın” 
denildi. Depremde can kaybı ya da 
yaralanma olup olmadığına ilişkin 
henüz açıklama yapılmadı.

İran’dan meşru  
müdafaa savunması

İRAN Dışişleri Bakan Vekili Bakıri, 
yaptığı açıklamada, “İsrail rejiminin 
saldırı ve ihlallerine karşı Güvenlik 
Konseyi tarafından herhangi bir uy-
gun eylemin yokluğunda, İran İslam 
Cumhuriyeti’nin bu rejimin saldırıları-
na karşı doğal meşru müdafaa hakkını 
kullanmaktan başka seçeneği yoktur. 
Böyle bir eylem, egemenliğimize, 
tecavüzdür” şeklinde konuştu. 

Almanya’da katil 
doktor şaşkınlığı!

ALMANYA’DA yetkililer tarafından 
yaptığı açıklamada, “Berlin’de bir 
hastane palyatif bakım ekibinde 
çalışan 39 yaşında bir doktorun dört 
yaşlı hastayı öldürdüğü ve delilleri 
gizlemek için evlerini kundakladığı 
şüphesiyle gözaltında bulunduğunu 
duyururken doktorun cinayetleri 
örtbas etmek için evlerini ateşe verdi-
ğinden şüpheleniliyor” ifadelerine yer 
verildi.

İsrail’e AB’den ve 
İngiltere’den tepki

İSRAİL’İN Gazze’ye insani yardım-
ların engellenmesinin ‘haklı ve adil’ 
olduğuna ilişkin açıklaması, İngiltere 
Dışişleri Bakanı David Lammy ve 
Avrupa Birliği (AB) Dış İlişkiler ve 
Güvenlik Politikası Yüksek Temsilcisi 
Josep Borrell’in tepkisini çekerken 
İngiltere Dışişleri Bakanı Lammy, sivil 
halkın kasıtlı olarak açlığa mahkum 
edilmesinin bir ‘savaş suçu’ olduğunu 
hatırlattı.

İngiltere’de 
karşıt protesto

İNGİLTERE’DE ırkçılık karşıtları, 

aşırı sağcıların şiddet eylemle-

rine karşı bir araya gelerek çok 

sayıda kentte protesto düzenledi. 

Polis, devam eden şiddet eylem-

leri kapsamında 1300 memurun 

görevlendirildiğini, 428 kişinin 

gözaltına alındığını ve bu sayı-

nın artacağını belirtirken Cole 

Stewart’ın çıkarıldığı mahkeme-

ce tutuklandığı belirtildi.

Çinli casus 
suçlu bulundu

ABD Federal Soruşturma Bü-

rosu (FBI), Çinli Amerikalı yazar 

Shujun Wang’ın Çin hükümeti-

nin ABD’ye sızmak ve halkın Çin 

Komünist Partisi hakkındaki gö-

rüşlerini etkilemek suçuyla yü-

rüttüğü soruşturma kapsamında 

casusluktan suçlu bulunduğunu 

açıklarken Wang’ın 25 yıla kadar 

hapis cezasıyla karşı karşıya 

olduğu kaydedildi.

Güney Kore’de  
sıcak can alıyor

GÜNEY Kore’de yazın başından 

bu yana etki gösteren aşırı sıcak-

ların bilançosu ağırlaşıyor. Güney 

Kore İçişleri Bakanlığı’nın verileri-

ne göre, 20 Mayıs’tan tarihinden 

bu yana sıcak çarpması nedeniyle 

sağlık kuruluşlarına başvuran 

bin 907 kişiden 4’ünün daha 

hayatını kaybetmesiyle can kaybı 

18’e yükselirken 420 bin çiftlik 

hayvanı ile farklı çiftliklerdeki 430 

bin balık telef oldu.

DHA-İHA

Anadolu aydınlanmasının öncülerinden 
gazeteci, fotoğraf sanatçısı, ressam, 
yazar Fikret Otyam, 9 Ağustos 2015 

tarihinde, uzun yıllar yaşadığı, çok sevdiği 
Antalya’da hayata veda etti ve Muratpaşa Cem 
Evi’nden törenlerle uğurlandı. Daha sonra ce-
nazesi Nevşehir Hacı Bektaş İz Bırakan Aydın-
lar gömütlüğünde vasiyeti üzerine Alevi gele-
neklerine uygun bir törenle toprağa verildi.

“Ne kadar oturursak oturalım, sonu gitmektir 
dostlar, sefa ile uğurlayın bizi.” dermiş hep 
Otyam Usta. Dostları, sevenleri, sevdikleri 
için; 

Bu toprağın rengi, bu toprağın ruhu, bu top-
rağın evladıydı. 

Koca Çınar Fikret Otyam’ın yazılarını, kitap-
larını okuduğum, tablolarını hayranlıkla izle-
diğim, Cumhuriyet gazetesindeki röportajlarını 
büyük bir keyifle okuduğum yıllar oldu.

Anadolu aydınlanmasına kitapları, fotoğ-
rafları ve tabloları ile emek veren Bir Koca 
Çınar’dı. Anadolu’nun emekçi, çilekeş kadın-
larını sürmeli gözleri ile tuvallerine taşıdı. Bu 
onun adeta imzası olmuştu.

Atatürk öğretileri ile büyüdüğünü şu sözleri 
ile duyurmuştu;

“Atatürk’ün devrim ve ilkelerinin nimetle-
riyle, öğretileriyle büyüdüm. Bu yaşa geldim 
ki binlerce şükür. Atatürk’ün emanetlerine 
koşullar ne olursa olsun bağlı kaldım; savaştım 
karşıtlarıyla, yazıyla, fotoğrafla, fırçamla.”

Doğasında sevgi, dayanışma ve dürüstlük 
bulunan kültürü çok renkli, çok sesli ve çok 
nefesli bir farklılıklar coğrafyasında yaşıyoruz. 
Onlar, bu toprağın rengi, bu toprağın ruhu, bu 
toprağın evlatları. Alevisi, Sünnisi, Ermenisi, 
Kürdü, Lazı, Çerkezi.

‘Farklılığımız, zenginliğimizdir’ 

Onların hiç biri ‘Tür’ değil, bir değer-
dir.

***
9 yıl önce tam da bugün aramızdan 

ayrıldı Fikret Otyam.
O ‘Türkülerle gömün beni’ dedi.
Ben kendisini Alevi ozan Kul Nesi-

mi’nin söylediği dizelerle uğurlamak, 
anmak istiyorum.

İnsanoğlu için en büyük zenginlik 
doğruluk, dürüstlük, ar, namus, kul ve yetim 
hakkı yememektir. Alevi ozan Kul Nesimi’nin 
söylediği gibi; 

‘Har içinde biten gonca güle minnet eyleme
Arabî, Farisî bilmem dile minnet eylemem 

Sırat-ı Müstakim üzre gözetirim Rahim’i 
İblisin talim ettiği yola minnet eylemem

Bir acayip derde düştüm herkes gider kârına 
Bugün buldum bugün yerim, Hak kerimdir 
yarına 
Zerrece tamahım yoktur şu dünyanın varına 
Rızkımı veren Huda’dır kula minnet eylemem

Ey Nesimi can Nesimi ol gani mihman iken 
Yarın şefaat kârım Ahmed-i Muhtar iken 
Cümlenin rızkını veren ol gani Settar iken 
Yeryüzünün halifesi hünkâra minnet eylemem’

Yolun sonsuzluk, mirasın da Anadolu olsun 
güzel insan.

Bıraktığın izlere, renklere saygıyla.

Fahrettin 
HEPKESKİN

Koca Çınar Fikret 
Otyam’ı saygıyla 

anıyoruz

ANTALYA Büyükşehir Beledi-
yesi ASAT Genel Müdürlüğü, 
Antalya’nın içme suyu ihtiya-
cını karşılayacak projeleri tek 

tek hayata geçiriyor. Antalya Büyük-
şehir Belediyesi ASAT Genel Müdürlü-
ğü tarafından ihaleye çıkartılan, Serik 
Karadayı İçme Suyu Temin Projesi’nin 
ihale süreci tamamlandı. Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Muhittin Böcek, 
ASAT Genel Müdürü İbrahim Kurt, Ge-
nel Müdür Yardımcıları ve ilgili fir-
ma temsilcileriyle Serik Karadayı İçme 
Suyu Temin Projesi’nin protokolü im-
zalandı. 

BÖLGEDEKİ TÜM OTELLER 
PROJEDEN FAYDALANACAK

Proje hakkında bilgi veren Başkan 
Muhittin Böcek, Serik Karadayı Mahal-
lesi’nde 9 dönümlük bir alanın kamu-
laştırıldığını belirterek, “Tahsisi yapı-
lan alan içerisinde 26 adet derin kuyu 
açılacak. Kuyulardan 930 litre/sn içme 
suyu temin edilecek. 3000 metreküp-
lük depodan alınacak, 1200 çapında 15 
km düktil boru ile Belek Bölgesinde-
ki tüm oteller, Karadayı, Belek, Kadriye 
mahalleleri bu projeden yararlanacak. 
Proje kapsamında; TİGEM içme suyu 

üretim tesisinde bulunan eski toplama 
deposunun tadilatı yapılacak ve terfi 
pompa, motor ve elektrik panoları ye-
nilenecek” dedi.

Serik Karadayı İçme Suyu Temin Pro-
jesinin toplam maliyetinin 1 milyar 
561 milyon 935 bin TL olduğunu ak-
taran Başkan Böcek, “19 ilçemiz 913 

mahallemize eşit hizmet anlayışımız-
la projelerimizi hayata geçiriyoruz. Bu 
önemli yatırımla Belek Turizm Bölgesi-
nin önümüzdeki 50 yıllık su ihtiyacını 
karşılayacak önemli bir çalışmayı ha-
yata geçireceğiz. Antalya’mıza hayırlı 
olsun. Daha önce hayata geçirdiğimiz 
bir çalışma ile Belek Oteller Bölgesi, Tİ-

GEM İçme Suyu Tesisleri Revizyonu 
projesi ile SCADA yapılması noktasın-
da elektrik, mekanik ve depo tadi-
latları yapılması noktasında bugün-
kü değeri ile 1 milyar TL’lik bir yatırım 
yaptık. Buradaki tesislerimizi online 
olarak tam otomasyonda takip etmek-
teyiz” diye konuştu. HABER MERKEZİ

CHP İl Gençlik Kolları üye-
leri, Instagram’ın erişime ka-
patılması ile ilgili suç duyu-
rusunda bulundu. Adliye 
önünde bir araya gelen genç-
lik kolları üyeleri, Instag-
ram’ın kapatılma kararının hukuksuz 
olduğunu belirtirken Gençlik Kolla-
rı Başkanı Özkan Yılmaz ise, “AKP ikti-
darı, kontrol edemediği sosyal medya 
platformlarını keyfi olarak kapatmaya 
çalışıyor. Bu karar, Türkiye Cumhuriye-
ti Anayasası’na aykırıdır ve bürokrat-
lar bu suça ortak olmuştur” dedi.

Antalya’da Cumhuriyet Halk Parti-
si (CHP) İl Gençlik Kolları, Instagram’ın 
Bilgi Teknolojileri Kurumu tarafından 
anayasaya aykırı bir şekilde kapatıl-
masını protesto etmek amacıyla An-
talya Adliyesi önünde bir eylem dü-
zenledi. Gençlik Kolları Başkanı Özkan 
Yılmaz önderliğinde gerçekleşen ey-
lemde konuşan Yılmaz, sosyal med-
ya platformlarının keyfi müdahalelere 
maruz kaldığını belirterek suç duyu-
rusunda bulunacaklarını açıkladı. 81 
ilde eş zamanlı düzenlenen eylemde 
konuşan Başkan Özkan Yılmaz, “Yü-
züncü yılını geride bıraktığımız ve ya-
şatmaktan onur duyduğumuz şan-
lı cumhuriyetimiz, kuruluş ilkeleri ve 
devrimleri ile herkese eşit yurttaş, öz-

gür vatandaş olma imkânını sunmuş-
tur. Sadece bir yönetim şekli olmakla 
yetinmemiş, bütün bir halk için öz-
gürlük umudu olmuştur. Cumhuriye-
timize sadık kalarak bu umuda tutu-
nan halkımız da işçisiyle, köylüsüyle, 
öğrencisiyle, emeklisiyle özgürlükleri-
ni korumak ve büyütmek için nice mü-
cadeleler vermiştir. 12 Mart ve 12 Ey-
lül faşist cuntalarının müdahaleleri ile 
saldırıya uğrayan özgürlüklerimiz, var-
lığını Kenan Evren iktidarının temeli 
üzerine kurmuş olan AKP iktidarında 
tamamen yok edilmeye çalışılmakta-
dır. 22 yıl önce özgürlük naraları ata-
rak iktidara gelenler, başını ve sonunu 
düşünmeden aldıkları keyfi kararlar 
ile başta gençler olmak üzere halkımı-

zı tek tipleştirmeye çalışmakta, itiraz 
eden herkesi düşmanlaştırmaktadırlar. 
Oysa AKP iktidarının düşmanlaştırdığı 
bu insanlar halkın kendisi, tahammül 
edemediği bu itirazlar ise bir halkın se-
sidir” ifadelerini kullandı.

“Bilgi Teknolojileri Kurumu’nun bü-
rokratları tarafından alınan fakat hiç-
bir mahkeme kararına ve haklı gerek-
çeye dayanmayan karar ile Instagram 
adlı sosyal medya platformuna erişi-
min engellenmesi de bu keyfi uygula-
malardan birisidir” diyen Başkan Öz-
kan Yılmaz, “AKP iktidarı, daha önce 
Wikipedia, Ekşi Sözlük ve YouTube ör-
neklerinde de olduğu gibi, kontrol ede-
mediği ve tahakkümü altına alamadığı 
bir alanı daha piyon olarak kullandığı 

bürokratları aracılığı ile kanuna aykırı 
şekilde engellemiştir. Bilgi Teknolojile-
ri Kurumu’nda görev alan bürokratlar 
bu karar ile Türkiye Cumhuriyeti Ana-
yasası’nı keyfi şekilde yok saymıştır. 
Bu uygulama bir suçtur. Yeni anayasa 
yapmak isteyenler, kendi hazırladıkla-
rı anayasaya dahi uymayarak suç işle-
miş, BTK bürokratlarını da bu suça di-
rekt olarak ortak etmiştir” dedi. 

Özkan Yılmaz suç duyurusunda bu-
lunacaklarını ifade ederek, “Cumhuri-
yet Halk Partisi Gençlik Örgütleri ola-
rak anayasamıza açık şekilde karşı 
olan, halkımızın haber alma ve ileti-
şim haklarını kısıtlayan, milyonlarca 
insanımızın sosyalleşmesini ve dünya-
ya açılmasını engelleyen, milyonlar-
ca liralık hacme sahip ticari faaliyetleri 
durduran bu suçu asla kabul etmiyo-
ruz. Bugün burada olma nedenimiz de 
bu suça karşı bir kez daha itiraz ederek 
halkımızın sesi olmak ve hukuki süreç-
leri başlatmak adına suç duyurusunda 
bulunmaktır. Bizler, AKP hegemonya-
sına girmiş dahi olsa yargı organların-
da görevini layığı ile yerine getirmek 
için emek veren, anayasaya bağlı sav-
cılar olduğunu biliyoruz. Bu uygula-
maya karşı, cübbesine düğme dikmeyi 
reddetmiş tüm savcıları göreve davet 
ediyoruz” dedi.

Büyükşehir’den 
Belek’e dev yatırım
Büyükşehir Belediyesi, Serik Karadayı Mahallesi’nde hayata geçireceği içme suyu temin projesiyle Belek Turizm 

Bölgesi’nin önümüzdeki 50 yıllık su ihtiyacını karşılayacak önemli bir çalışmaya imza attı. Başkan Muhittin 
Böcek, protokolünü imzaladığı projeyle bölgeye 1 milyar 561 milyon 935 bin TL yatırım yapacaklarını belirtti

CHP’den suÇ duyurusu

GÜVEN 
GÜNEŞ

CHP İl Gençlik Kolları, Instagram’ın Bilgi Teknolojileri Kurumu tarafından Anayasa’ya aykırı bir şekilde kapatıldığını 
ifade ederek Antalya Adliyesi önünde basın açıklamasının ardından yetkililer hakkında suç duyurusunda bulundu
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ANTALYA Büyükşehir 
Belediyesi’nin elde kalan ta-
rımsal ürünlerin ekonomiye 
kazandırılması ve ürün kay-

bının önüne geçmek için Kumluca’ya 
‘Kumluca’da İsraf Azalıyor, Yerel Üretici 
Kazanıyor’ sloganıyla kazandırdığı tesis-
te paketleme ve kurutma işlemleri sür-
dürülüyor.

Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı’nın 
2022 Yılı Sosyal Gelişmeyi Destekleme 
Programı (SOGEP) kapsamında destek-
lenen projeyle Kumluca Mavikent Top-
tancı Hal içerisinde yapımı tamamlanan 
tesis Büyükşehir Belediyesi yönetimin-
de hizmet veriyor. Tesiste Günlük 
3 ton kurutma, 130 ton pa-
ketleme kapasitesi bulu-
nuyor. 

HALKIN TESİSİ

Üreticileri 
israfın önüne 
geçmek için tesisi 
kullanmaya davet 
eden Kumluca Ta-
rımsal Kalkınma Ko-
operatifi Başkanı Öz-
gür Gömlekli, “Antalya 
Büyükşehir Belediyemizin 
yönetiminde Kooperatifimizle kurulan 
iş birliği ile bu önemli tesisi tam 

kapasite çalışması 
için gerekli 

çalışmaları 
yaptık. Örtü altı 
üretim yapan 
bölgemize 
katma değer 

sağlayacak 
tesis tüm 

üreticilerimize en 
iyi şartlarda hizmet 

sunmaya hazır. Sezon 
başladığında hem istihdam 

anlamında hem de israfı önleme 

anlamında bizim için önemli bir 
yatırım. Belediyemiz tarafından Kumlu-
ca Tarımsal Kalkınma Kooperatifi üye-
lerimize tesisteki makinelerin kullanımı 
konusunda gerekli eğitim verildi. Bele-
diyemizden gıda mühendisleri bu süreç-
te kooperatifimizi yalnız bırakmıyor. Ku-
rutma ve paketlemenin her aşamasında 
üreticimizin yanında oluyor. Halk için 
yapılan bu tesislerin halk tarafından iş-
letilmiş olması bizleri son derece mem-
nun ediyor. Desteklerinden dolayı, yanı-
mızda olduğundan dolayı Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Muhittin Böcek’e 

teşekkür ederiz. Elinde ürünü kalan tüm 
üreticilerimizi israfın önüne geçmek için 
tesisimize bekliyoruz” dedi.

‘ÜRÜN KAYIPLARIMIZ SON BULDU’

Kumluca Mavikent Mahallesi’nde ya-
şayan çiftçi Hasan Akkın ise “Bölgemi-
ze kazandırılan bu tesisten son derece 
memnunuz. Çok ihtiyaç duyduğumuz 
bir konuda bakanlığımız ve Büyükşehir 
Belediyemiz bizlere destek sundu. Sezon 
boyunca birçok çitçimizin ürettiği ürün-
ler şekil bozukluğu ya da istenen kalite-
ye gelmemesi sebebiyle israf olabilecek 

duruma geliyor. Her dikimde muhakkak 
bir ürün kaybımız oluyor. Biz bu kayıp-
lardan dolayı çok üzülüyoruz. Bu kayıp-
ların önüne geçmek için bu tesis bizim 
için bulunmaz bir nimet oldu. İklim ko-
şullarından dolayı kurutamadığımız 
ürünleri hızlı bir şekilde kurutup ülke 
ve kendi ekonomimize katkı sunabiliyo-
ruz. Bu güzel tesisleri ilçemize kazandır-
dığı için Başkan Muhittin Böcek’e teşek-
kür ederim. Bu tesisler ile bölgemiz ve 
Antalya’mız üreterek daha çok büyüye-
cektir” ifadelerini kullandı. 

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

Tarımsal üreTime 
Büyükşehir desTeği

Antalya Büyükşehir Belediyesi Kumluca Yaş Sebze Meyve Kurutma Tesisi ve 
Paketleme Tesisi faaliyetlerini sürdürüyor. Tarımsal üretimin yoğun olduğu 

bölgede israfı önlemek amaçlı kurulan tesis ile çiftçilerin kayıpları en aza indiriliyor

MANAVGAT Belediye Başkanı Niya-
zi Nefi Kara, belediye başkan yardımcıla-
rı ve meclis üyeleriyle birlikte Perakende, 
Denizkent ve Denizyaka mahallelerine 
gerçekleştirdiği ziyaretlerde vatandaş-
larla bir araya geldi. Başkan Kara, bu zi-
yaretlerde belediye başkan yardımcıları 
ve meclis üyeleriyle birlikte vatandaşlar-
la birebir görüşerek, mahallelerin ihtiyaç 
ve taleplerini yerinde inceledi.

İLK DURAĞI PERAKENDE OLDU

Başkan Kara’nın ilk durağı Perakende 
Mahallesi oldu. Burada, mahalle sakinle-
riyle bir araya gelen Başkan Kara, vatan-
daşların günlük yaşamda karşılaştıkları 
zorlukları dinledi. Başkan Kara, mahal-

ledeki eksikliklerin giderilmesi ve talep-
lerin yerine getirilmesi için gerekli adım-
ların atılacağına dair vatandaşlara bilgi 
verdi. Ayrıca, mahalle sakinlerinin öneri 
ve şikayetlerini not alarak ilgili birimlere 
iletilmek üzere gerekli talimatları verdi.

‘YAŞAM KALİTESİNİ ARTIRMAK İÇİN 
ÇALIŞIYORUZ’

Başkan Kara’nın bir sonraki durağı De-
nizkent Mahallesi oldu. Denizkent sakin-
leri, özellikle çocuk oyun alanlarının iyi-
leştirilmesi, yolların bakım ve onarımı 
konularında taleplerini dile getirdi. Baş-
kan Kara, bu taleplerin değerlendirilece-
ğini ve kısa sürede çözüme kavuşturula-
cağını ifade ederek, vatandaşların yaşam 
kalitesini artırmak için sürekli olarak ça-
lıştıklarını vurguladı.

‘SOMUT ADIMLAR ATACAĞIZ’

Son olarak, Başkan Kara ve ekibi De-
nizyaka Mahallesi’ni ziyaret etti. Bu zi-
yaret sırasında, mahalledeki trafik so-
runları ve yerel ekonomi ile ilgili geri 
bildirimler alındı. Denizyaka sakinleri, 
Kantar’dan kaçarak mahalle içerisinden 
geçen kamyonların yarattığı sorunları 
dile getirdiler. Başkan Kara, bu konuları 
dikkatle değerlendireceklerini ve somut 
adımlar atacaklarını belirtti. 
HABER MERKEZİ 

Başkan Kara’dan 
mahalle buluşması
Manavgat Belediye Başkanı Niyazi Nefi Kara, Perakende, 
Denizkent ve Denizyaka mahallelerine gerçekleştirdiği 

ziyaretlerde vatandaşlarla bir araya geldi

Başkan kocagöz 
sözünü tutuyor

Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz’ün, Kuzeyyaka Mahallesi’ne sözünü 
verdiği asfalt çalışmasının zemin hazırlığı başladı. Asfalt çalışmaları içme 

suyu boru hattı yapımının tamamlandığı 10 sokakta gerçekleştirilecek
ANTALYA Büyükşehir 

Belediyesi ASAT Genel 
Müdürlüğü, Kuzeyyaka 
Mahallesi’nde kullanım 
ömrünü tamamlayan 
içme suyu borularını yeni-
liyor. Kepez Belediyesi’nin 
destek verdiği altyapı çalış-
ması 10 sokakta gerçekleş-
tiriliyor. Çalışma, 2 bin 200 
metre ana hat, 1000 met-
re abone hattı olmak üzere 
toplamda 3 bin 200 metre 
içme suyu imalatını kap-
sıyor.  

Geçtiğimiz günlerde içme suyu bo-
rularının yenilenmesi çalışmasını ye-
rinde gören Kepez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz, yolların zarar gören 
asfaltını yeniden yapacaklarını açık-
lamıştı.

İÇME SUYU TAMAM, SIRADA 
ASFALT VAR 

Kepez Belediyesi Fen İşleri Müdür-
lüğü, içme suyu boru hattı yapımı-
nın tamamlandığı sokaklarda asfalt 
çalışmasına başladı. 

Asfalt öncesi, yollarda zemin hazır-
lığı yapılıyor. Freze iş makinesiyle, so-
kakların zarar gören asfaltı kazılarak 
kamyonlara yükleniyor. Belediyenin 
geri dönüşüm tesisine taşınan asfalt 
molozu, altyapı çalışmalarında kulla-

nılan malzemeye dönüştürülüyor.
Bozulan asfalttın kazılmasından 

sonra yola, kırma taş ve ince malze-
meden oluşan karışım serilecek. Bu 
malzeme silindir iş makinesiyle sı-
kıştırılarak, yolun zemin kaplaması 
daha düzgün ve sağlam hale getiri-
lecek. Yol gövdesinin temel tabaka-
sı oluşturulmasından sonra ise sıcak 
asfalt uygulamasına geçilecek. Kam-
yonlarla sahaya getirilen sıcak asfalt 
ise finisher ile yola serilecek. 

Fen İşleri Müdürlüğü yetkilileri, ze-
min hazırlığı tamamlanan sokakla-
rın sıcak asfalt uygulamasını hızlı bir 
şekilde yapılacağını ifade ettiler. 

Sıcak asfalt çalışması, 2528, 2526, 
2529, 2524, 2525, 2522, 2520, 2535, 
2533 ve 2530 sokaklarda yapılacak. 

Bölgede 2190 metre uzunlu-
ğunda yol asfaltlanacak. Fen 
İşleri Müdürlüğü, sokakların 
kaldırımlarının onarımı da 
gerçekleştirecek.

‘KUZEYYAKA’YI DA 
DÖNÜŞTÜRÜYORUZ

Kepez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz, ASAT Genel 
Müdürlüğü ve Kepez Beledi-
yesi işbirliğiyle mahallede 3 
bin 200 metre uzunluğunda 
içme suyu hattının yenilece-

ğini hatırlattı. Altyapı yatırımın, ma-
halle sakinlerinin sağlıklı içme suyu 
içmesi için önemli olduğunun altı-
nı çizen Kocagöz, “Mahalleyi ziyare-
timde çalışma yapılan sokakların as-
faltını yapacağımızı söylemiştik. Kazı 
yapılan sokaklarda toz sıkıntısı yaşa-
nıyordu. Bu nedenle boru hattı çalış-
ması tamamlanan sokaklarda ivedi 
bir şekilde asfalt çalışmasını başlat-
tık. Asfalt çalışmasını kısa sürede ta-
mamlayarak vatandaşlarımızı raha-
ta kavuşturacağız. Yenilenen içme 
suyu borularıyla, sıcak asfalt uygula-
masıyla güvenli ve konforlu hale ge-
lecek olan sokaklarıyla Kuzeyyaka 
Mahallemize de değişimi, dönüşümü 
yaşatacağız. Mahallemizin diğer hiz-
met taleplerini de zaman içerisinde 
yapacağız” dedi. KEPEZ BELEDİYESİ
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Süper Lig’de 
heyecan başlıyor 

SÜPER Lig’de 67. sezon bugün oy-
nanacak Galatasaray-Hatayspor 

karşılaşmasıyla başlayacak. Lig tarihin-
de Galatasaray en çok şampiyon ve en 
fazla puanla şampiyon takım, Beşiktaş 
namağlup tek şampiyon ve Fatih Terim 
en çok kazanan teknik direktör olarak 
yer alıyor. Süper Lig’de bu sezon 19 
takım mücadele edecek. Sezon sonu 4 
takım bir alt lige düşecek.

Türk hakemliğinin 
gururu Yücel oldu 

GÜREŞİN yaşayan efsanesi 
olarak kabul edilen Kübalı 

Mijain Lopez’in Paris 2024 Olimpiyat 
Oyunları’ndaki final maçını, Türk güreş 
hakemliğinin gururu Mehmet Gürhan 
Yücel yöneterek tarihe geçti. Lopez, 
Şilili Yasmani Acosta Fernandez’i 6-0 
yenerek altın madalyanın sahibi oldu. 
Şampiyonluğun ardından ayakkabı-
larını mindere bırakan Mijain Lopez, 
emekli olduğunu açıkladı.

MXGP Türkiye 
Eylül’de yapılacak 

TÜRKİYE Cumhuriyeti tarihinin 
dünya klasmanında en istikrarlı 

yarışı olan MXGP Türkiye, dünyanın 
en iyi motokros pisti ödüllü Afyonka-
rahisar Motor Sporları Merkezi’nde 7-8 
Eylül’de yapılacak. Türkiye Motosiklet 
Federasyonu (TMF) Asbaşkanı Mah-
mut Nedim Akülke, organizasyonun 
Türkiye’nin tanıtımına büyük katkıda 
bulunduğunu söyledi. 

Futsal’da yüksek 
irtifada hazırlık! 

FUTSAL A Milli Takımı 10-18 
Ağustos 2024 tarihleri arasında 

Palandöken Yüksek İrtifa Kamp Merke-
zi’nde hazırlık kampı yapacak. Futsal A 
Milli Takımı 2026 Avrupa Şampiyonası 
elemeleri hazırlıkları kapsamında 10-
18 Ağustos 2024 tarihleri arasında 
Erzurum’da yapacağı hazırlık kampının 
kadrosu açıklandı. Kadroya davet edi-
len oyuncular 10 Ağustos’ta Erzurum 
Havaalanı’nda toplanacak.

Milli tekvandocu 
olimpiyat beşincisi 

PARİS 2024 Olimpiyat Oyun-
ları’nın Tekvandoda 49 kilo 

kadınlar bronz madalya maçında milli 
tekvandocu Merve Dinçel Kavurat ile 
Hırvatistan’dan Lena Stojkovic karşı 
karşıya geldi. Milli tekvandocu Merve 
Dinçel Kavurat, rakibi Lena Stojkovic’e 
2-0 mağlup oldu. Kavurat, bu mağlubi-
yet sonucunun ardından olimpiyatları 
beşinci olarak tamamlayarak Paris 
2024’e veda etti. 

Adanaspor’dan 
savunmaya transfer 

ADANASPOR yaz transfer 
döneminde kadro planlamasına 

devam ediyor. Turuncu- beyazlı ekip, 
son olarak FC Luzern forması giyen 26 
yaşındaki stoper Serkan İzmirlioğlu’nu 
kadrosuna kattığını duyurdu. Turuncu- 
Beyazlı ekipten yapılan açıklamada, 
“Kulübümüz son olarak FC Luzern’de 
forma giyen 26 yaşındaki stoper ile 2 
yıllık sözleşme imzaladı” denildi.

SÜPER Lig’de 2024-
2025 sezonunun 
ilk hafta heyeca-
nı bugün başlıyor. 

Büyük heyecan 10 Ağus-
tos Cumartesi, 11 Ağus-
tos Pazar ve 12 Ağustos Pazartesi 
günü oynanacak maçlarla yaşana-
cak. Söz konusu müsabakaları yö-
netecek hakemler de Türkiye Fut-
bol Federasyonu’nun (TFF) internet 
sitesinden duyuruldu. Buna göre 
Antalyaspor-Göztepe maçını Zor-

bay Küçük yönetecek.   

SEZON BAŞLIYOR

Yaklaşık 3 aylık futbol arasının 
ardından yeni sezon bugün baş-
lıyor. Antalya’nın Süper Lig’deki 
temsilcisi Antalyaspor ise ilk hafta 
kendi evinde sahaya çıkacak. Kır-
mızı beyazlı ekip ligin yeni ekibi 
Göztepe’yi konuk edecek.  İzmir eki-
bi Göztepe bu sezon Süper Lig’e ye-
niden geri döndü. Sarı kırmızı ekip 
küme düşmesinin ardından geç-

tiğimiz yıl şampiyon olarak Süper 
Lig bileti almıştı. İzmir temsilcisi de 
2021-2022 sezonunun ardından ilk 
kez Süper Lig heyecanı yaşarken 
Antalyaspor ise kendi evinde se-
yirci önünde açılışı iyi yapmak isti-
yor. Kırmızı beyazlılar yeni teknik 
direktörü Alex de Souza ile birlik-
te ilk maçından galibiyetle ayrılma-
nın hesaplarını yapıyor. Zorlu mü-
cadele 10 Ağustos Cumartesi günü 
saat 21.45’te Corendon Park Stad-
yumu’nda oynanacak.

Hakemler 
açıklandı

Süper Lig 2024-2025 sezonunun ilk haftasında oynanacak 
maçlarda görev yapacak hakemler belli oldu. Buna göre 
Antalyaspor-Göztepe maçını Zorbay Küçük yönetecek

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

Tekvandocu ecem’e 
doğum günü sürprizi

Kepez Belediyespor Kulübü tekvando öğrencisi 
Ecem Su Damar, ailesinin yaptığı sürpriz ile doğum 

gününü sporcu arkadaşlarıyla birlikte kutladı
TekvAndoCU ecem Su damar,  

ailesi ve sporcu arkadaşlarıyla hayatı 
boyunca unutamayacağı bir gün 
geçirdi. Kepez Belediyespor Kulü-
bü’nün başarılı tekvando öğrencisi 
Ecem Su Damar, ailesinin düzenlediği 
sürpriz doğum günü kutlamasıyla 
unutulmaz anlar yaşadı. 10. yaşını 
kutlayan Ecem, Turgut Özal Spor 
Salonu’nda rutin antrenmanını ya-
parken annesi Kudret ve babası Halil 
Damar’ın ellerinde bir kutlama pas-
tasıyla salona girmesi üzerine büyük 

bir sevinç yaşadı. Kızlarının bu özel 
gününü spor arkadaşlarıyla birlikte 
kutlamasını sağlayan Damar ailesi, 
tüm öğrencilere pasta ve baklava 
ikramında bulundu. Antrenörü Derya 
Uyankaya, doğum günü pastasını 
taşıyarak Ecem’den mumları arka-
daşlarıyla birlikte üflemesini istedi. 
Uyankaya, ayrıca ikinci sezon antren-
manlarına gelen öğrencisi Ecem’e bir 
siyah kuşak hediye ederek gelecekte 
lisanslı bir siyah kuşak sahibi olması-
nı diledi. iha

SerikSpor Fk Sezon 
Hazırlıklarını Sürdürdü

SERİKSPOR FK’de geçen aylarda ya-
pılan kongrenin ardından yeni yöne-
tim Cenk Doğan başkanlığında oluştu-
ruldu. Genel koordinatörlük görevine 
Barış Güçlü, teknik direktörlük göre-
vine de Aziz Gökhan Geylani’nin geti-
rildiği Serikspor FK’de hedef bu sezon 
sonunda Trendyol 1. Lig’e yükselmek 
olarak belirlendi.

Genel koordinatör Barış Güçlü ve 

teknik direktör Aziz Gökhan Geyla-
ni’nin ardından Serikspor FK kadrosu-
na 18 yeni transfer kattı.

Serikspor FK’nin yeni transferleri 
Kepezspor’dan Abdurrahman Üresin 
ve Mustafa Acar, Kasımpaşa’dan Se-
lim Dilli, Boluspor’dan Batuhan İşçiler, 
Şanlıurfaspor’dan kaleci Aydın Bağ, 
Karaman FK’den Anıl Batın Aydın, Be-
şiktaş AŞ’den Berkay Kençtemur ve 

Bilal Ceylan, Menemen FK’den Fey-
yaz Belen, Bucaspor 1928’den Erhan 
Çelenk, Kocaelispor’dan Cem Ekin-
ci, Sivasspor’dan Hakan Arslan, Sa-
karyaspor’dan kaleci İbrahim Demir, 
Antalyaspor’dan Erkan Eyibil, Ame-
dspor’dan Berk İsmail Ünsal, Çorum 
FK’den Gökhan Karadeniz, Ankara Ke-
çiörengücü’nden Alihan Kubalas ve 
Şahverdi Çetin oldu.

Yeni transferlerin de katılmasıyla 
kadrosunu güçlendiren Serikspor FK, 
sezon hazırlıkları için Bolu’da kampa 
girdi.

Serikspor FK, 10 gün sürecek Bolu 
kampının ardından hazırlıklarına Af-
yonkarahisar kampıyla devam ede-
cek. Serikspor FK, sezonun ilk maçın-
da deplasmanda Ankara Demirspor 
ile karşılaşacak. DHA



ANTAL-
YA’NIN 
yaz ak-
şamları-

na renk katacak, 
Kepez Kültür Fes-
tivali başlıyor. Ke-
pez Belediyesi’nin 
Dokuma Park’ta 
düzenleyeceği fes-
tival, 10 Ağustos Cumartesi günü kapı-
larını açıyor. Kepez Kültür Festivali, saat 
21.00’de ünlü sanatçı Kıraç’ın konseriy-
le başlayacak. Kepez Belediyesi’nin ge-
leneksel sünnet şöleni 11 Ağustos Pa-
zar günü, Kültür Festivali kapsamında 
gerçekleştirilecek. Festival boyunca Ye-
şilçam sineması, tiyatro oyunları, ço-
cuk gösterileri, bilim şovları ve konser 
gibi çeşitli aktiviteler ziyaretçileri bek-

liyor. Çocuklar 
için özel etkin-
likler arasında 
Ugly Dolls Ço-
cuk Show, Sosis 
Balon Show ve 
Çocuk Sinema-
sı gibi eğlenceli 
programlar yer 
alıyor. Yarışma-

lar ve DJ performansları festivali renk-
lendirecek. Festivalin, 31 Ağustos’taki 
Zafer Bayramı Konseri Kepez Kent Mey-
danı’nda gerçekleştirilecek. Festival, 
Anadolu Geceleri, Hemşehri Dernekleri 
ve yöresel sanatçılarla birbirinden güzel 
etkinliklere ev sahipliği yapacak.  Kepez 
Kültür Festivali, 7 Eylül Cumartesi Mus-
tafa Özarslan konseri ile sona erecek.  
KEPEZ BELEDİYESİ
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ANTALYA Düşünce Plat-
formu ADP, kültürel sürdü-
rülebilirliği sağlamak ama-
cıyla, Bülent Ecevit Kültür 
Merkezi’nde çeşitli etkinlik-
ler gerçekleştirdi. Programa, 
Antalya Düşünce Platfor-
mu üyelerinin yanısıra Sa-
natçı Sümer Ezgü, Akdeniz 
Üniversitesi Manavgat Mes-
lek Yüksek Okulu Müdürü 
Doç. Dr. Fatih Uslu ve çok sa-
yıda sanatsever katıldı. An-
talya Büyükşehir Belediyesi 
Kent Tarihi ve Tanıtımı Daire 
Başkanı İsmail Oskay, Etkin-
lik doğrultusunda, Ressam 
Natava Aliyeva’nın kişisel karakalem 
sergisi açılırken, ‘Öz kültür-Yörüklük’ ve 
‘Kültür beşiği Antalya’ başlıklı paneller 
düzenlendi. Öz kültür-Yörüklük paneli, 
Doç. Dr. Fatih Uslu moderatörlüğünde 
gerçekleşirken, Sümer Ezgü, Kutsal Kay-
nak, İsmail Oskay ve Boran Eser Kaya 
panelist olarak yer aldı. ‘Kültür beşi-
ği Antalya’ başlıklı panelde ise Akdeniz 
Üniversitesi Antalya Devlet Konserva-
tuvarı Öğr. Gör. Ali Bedel moderatörlük 
yaptı, Natavan Aliyeva, Yulia Haldiz, 

Zera Vareldji de panelist olarak 
Antalya hakkındaki düşüncelerini dile 
getirdi. Panel öncesinde Antalya’da ya-
şan yerleşik yabancılardan oluşan Kon-
yaaltı Belediyesi Dostluk Korosu, İstik-
lal Marşı ve İzmir Marşı’nı seslendirdi. 
Keyifli anların yaşandığı İzmir Marşı 
sonrası açılış konuşmasını yapan An-
talya Düşünce Platformu Başkanı Okan 
Özkırmızı, Antalya’nın toplumsal yapı-
sına katkıda bulunmak amacıyla kültü-
rel sürdürülebilirlik üzerine çalışmalar 
yaptıklarını kaydetti.

Okan Özkırmızı, şöyle de-
vam etti: “Gelişen ve büyü-
yen Antalya’nın toplumsal 
yapısına katkıda bulunmak 
amacıyla kültürel sürdürü-
lebilirlik üzerine çalışmaları-
mızı yapıyoruz, bu dört ba-
caktan oluşan bir çalışma. 
Yabancılardan kurulu bir 
koro İstiklal Marşı’mızı ve İz-
mir Marşı’mızı söyledi, bu 
Antalya’nın kültür beşiği ol-
duğunun en güzel göster-
gelerinden bir tanesi. Çün-
kü Antalya dünyadan ve 
Türkiye’den gelen herke-

se kapısını açmış bir kent. Dolayısıy-
la gelen herkesin de şehrin kültür ya-
pısına uygun, kültür yapısını geliştirici 
bir şekilde davranmasını arzu ediyo-
ruz. Panellerimizde, Sümer Ezgü hoca-
mızdan akademisyenlerimize kadar bu 
alanda gerek sahada profesyonel ola-
rak çalışan gerek akademik çalışmaları 
olan dokuz konuşmacımızı ağırladık. İlk 
önce öz kültürümüzü ortaya koymalı-
yız, çünkü bütün çalışmalar böyle baş-
lar, bu coğrafyanın değerlerini hepimiz 
öğrenmeliyiz.”  İHA

MURATPAŞA Belediyesi’nin 
sağlıklı yaşam projesi ‘Sağlıklı 
Muratpaşa Hareketi’nin en büyük 
organizasyonlarından spor okulla-
rında yaz dönemi, çocuk, genç ve 
yetişkinlere yönelik 22 branş ve 26 
tesiste devam ediyor. 1 Temmuz’da 
başlayan ücretsiz kurslar, 6 Eylül’e 
kadar sürecek. Kurslar içinde bele-
diyenin mavi bayraklı Erenkuş falez 
halk plajında pazartesi, çarşamba 
ve cuma günleri düzenlenen su 
cimnastiği kursu yoğun ilgi görü-
yor. Kursa sadece kayıt yaptıranlar 
değil yerli ve yabancı turistler de 
katılıyor.

Muratpaşa Belediyesi spor 
eğitmeni Eylem Perçin “Kursumuz, 
08.30 ile 09.30 saatleri arasında 
gerçekleşiyor. Pek çok spor dalın-
dan karma hareketlerin bulundu-
ğu kursumuza rağbet genellikle 
fizik tedavi hastalarından geliyor. 
Muratpaşa’mızın güzel doğasında, 
falezlerin tertemiz sularında neşey-
le derslerimizi tamamlıyoruz” dedi.

‘İYİ Kİ GELMİŞİM’

Kursiyerlerden Nezahat Ken-
digül, “Buraya 1,5 ay önce arka-

daşımın tavsiyesiyle ve merakla 
geldim. Menüsküs hastasıyım ve 
doktorum ameliyat önermişti. Duy-
duğumda açıkçası bir faydası olur 
mu diye düşündüm. Ancak kısa 
zamanda şikayetlerim tamamen 
geçti. Şişliklerim indi ve dizim için 
kullandığım aparatlara ihtiyaç duy-
muyorum. İyi ki gelmişim. Kendi 
bedenini tanımak isteyen herkese 
tavsiye ettiğim bir etkinlik” diye 
konuştu.

69 yaşındaki Saliha Bayraktar ise 

düşme sonucu yaşadığı omurga kı-
rığının tedavisinde su cimnastiğinin 
çok faydasını gördüğünü söyledi. 

Bayraktar, “Geçen sene sırtüstü 
düştüm ve omurgam kırıldı. Murat-
paşa Belediyesi’nin havuzunda su 
cimnastiğine başladım. İlk dönem-
ler yürüyemiyordum. Hocaların 
yardımıyla havuza girebiliyordum. 
Şimdi denizde devam ediyorum. 
Çok şükür yürüyebiliyorum ve ha-
reket edebiliyorum. Ben sağlığıma 
burada kavuştum” dedi. DHA

Mavi bayraklı plajda 
jimnastiğe yoğun ilgi

Muratpaşa Belediyesi’nin falez sahil bandında yer alan 
mavi bayraklı Erenkuş plajında haftada üç gün düzenlenen 

su cimnastiği kursu yoğun ilgiyle gerçekleşiyor

Dokuma 
Park’ta 
festival 

heyecanı
Kepez Belediyesi, 10 Ağustos-7 Eylül 

2024 tarihleri arasında Dokuma Park’ta 
düzenlenecek olan Kepez Kültür Festivali 
ile renkli etkinliklere ev sahipliği yapacak

Yaban hayvanları 
susuz bırakılmıyor

ANTALYA Doğa Koruma ve Mil-
li Parklar (DKMP) Termessos Milli 
Park Şefliği ve Antalya Orman Mü-
dürlüğü ekiplerince, Döşemealtı ilçe-
si Düzlerçamı Yaban Hayatı Geliştir-
me Sahası Göller mevkiindeki yaban 
hayvanları için su kuyularından su 
yalaklarına sürekli olarak su aktarı-
mı yapılmaya devam ediyor. 

Yaban hayatına destek programı 
kapsamında gerçekleştirilen bu or-
tak çalışmada, hayvanlarının yaz 
aylarında kavurucu sıcaklarda se-

rinlemesine ve su ihtiyaçlarının kar-
şılaması amaçlanıyor. Arazöz ara-
cılığıyla su kuyularına doldurulan 
su buradan yalaklara giderek ya-
ban hayvanlarının su ihtiyacını kar-
şılıyor.

Antalya’da yapılan bu ortak çalış-
mada Ormanlık alana yerleştirilen 
bir yalaktan su içen yaban hayvan-
ları fotokapana yansıdı. Görüntüler-
de, tavşan, sincap, kunduz ve vaşak 
gibi hayvanların yalak başına gelip 
su içme anları yer aldı. İHA

Antalya’da sıcak havadan etkilenen yaban 
hayvanlarının serinlemesi ve su ihtiyaçlarının 

giderilmesi için daha önce konulan su yalaklarından 
hayvanların su içmeleri fotokapan görüntülerine yansıdı

ANTALYA’NIN Konyaaltı ilçesi Liman Ma-
hallesi’nde her Salı kurulan Kapalı Salı Pa-
zarı, Rusların alışveriş merkezi oldu. 
2024 yılı hedefi 18 milyon turist 
olan Antalya’da, yerleşik ya-
bancı nüfusu Rusya ve Uk-
rayna savaşının ardından 
tırmanışa geçti. 2 milyon 
688 bin 4 kişinin yaşadı-
ğı şehirde, 172 bin 487 ya-
bancı nüfus bulunuyor. En 
çok yabancı nüfusun bulun-
duğu Konyaaltı’nda ise 17 bin 

683 nüfuslu Liman Mahallesi, 4 bine yakın 
yerleşik yabancı nüfusuyla diğer mahallele-

rin önüne geçiyor.
Mahallenin yüzde 25’ini oluş-
turan Rus vatandaşlar, Antal-

ya’ya da uyum sağlıyor. Her 
Salı günü açılan Kapalı Salı 
Pazarı’ndan gıda, takı ve 
kıyafet alışverişini yapan 
yerleşik yabancılar, pazar-

cılarla pazarlık yapıyor, ik-
ram edilen meyvelerin ta-

dına bakıyor. Pazar esnafı ise 

daha çok Rusların alışveriş yapmasından 
memnuniyetini dile getirirken, anlaşabilmek 
için satış sırasında duydukları kelimelerle ve 
internet aracılığıyla Rusça öğrendiklerini ifa-
de etti.

Liman Mahallesi’nde pazarcılık yapan 15 
yıllık esnaf Yunus Dilmes, müşterilerin çoğu 
Rus olduğu için Rusça öğrenmek zorunda 
kaldıklarını belirtti. Dilmes, “Onlar da yavaş 
yavaş Türkçe öğreniyor, içimizde oldukları 
için bir bütün gibi olduk. Pazarlık yapmaya 
başladılar, bazı ürünlerde fiyat yüksek oldu-
ğu için biraz şikayetçiler” diye konuştu. İHA

Rus MüşteRİYe dİl bİlen pazaRcı

yörük kültürü 
panelde konuşuldu
Antalya Düşünce Platformu (ADP), Kültürel Sürdürülebilirlik Toplantıları kapsamında 

bir dizi etkinlik gerçekleştirdi. Ressam Natava Aliyeva’nın kişisel karakalem sergisi 
açılırken ‘Öz kültür-Yörüklük’ ve ‘Kültür beşiği Antalya’ başlıklı paneller düzenlendi
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